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Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας Αποστόλου 
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ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων

ΘΕΜΑ: «Καταγγελίες  φοιτητών  Λάρισας για  έλλειψη  διαδικτύου  στις  φοιτητικές  εστίες  εν
μέσω εξεταστικής»

Κυρία Υπουργέ,

Σύμφωνα με όσα καταγγέλλουν οι φοιτητές και είδαν το φως της δημοσιότητας, από την Τρίτη
26/01/2021, το απόγευμα, διακόπηκε η σύνδεση στο διαδίκτυο σε αρκετά κτήρια των φοιτητικών
εστιών.  Το  γεγονός  δημιουργεί  σοβαρό  πρόβλημα  σε  πολλούς  φοιτητές,  που  εξετάζονται
διαδικτυακά.  Η  σύνδεση  του  διαδικτύου,  όπως  αναφέρουν  οι  φοιτητές  που  διαμένουν  στις
φοιτητικές  εστίες,  είναι  εδώ  και  χρόνια,  σε  πολύ  άσχημη  κατάσταση  και  με  απαρχαιωμένο
εξοπλισμό, με αποτέλεσμα η σύνδεση να είναι πάρα πολύ αργή. Εύλογα, οι φοιτητές ζητούν: «να
παρθούν όλα τα απαραίτητα μέτρα για να μπορέσουν να δώσουν εξεταστική, χωρίς εμπόδια, να
επισκευαστεί η σύνδεση του διαδικτύου στις εστίες άμεσα και να ανανεωθεί ο εξοπλισμός για να
μπορούν να έχουν γρήγορη και σταθερή σύνδεση, ώστε να μην αποκλειστεί κανένας φοιτητής από
εξεταζόμενο μάθημα, λόγω τεχνικού λόγου».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται η κ. Υπουργός:

1. Θα φροντίσετε να ικανοποιήσετε, άμεσα, τα ανωτέρω δίκαια αιτήματα των εν λόγω φοιτητών;

2. Σε ποιές ενέργειες θα προβείτε, ώστε να μην επαναληφθούν τα ίδια ως άνω προβλήματα;

Οι ερωτώντες Βουλευτές
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